



马来西亚英迪国际大学 公告书

Announcement of INTI International University, Malaysia

为了进一步提高注册效率，保障学生有序入学，根据我校相关政策要求，现作出如下通知：

即日起所有学生需在入境前缴纳第一年相关学杂费，并在出发前至少5个工作日将接机服务协助表，机票和学杂费缴费凭证一起发送给学校国际部相应邮箱。

接机时间为工作日8:00—21:00，学生购买机票应避开周末和马来西亚法定假期，学生第一次出境必须由学校国际部老师协助清关，禁止私自出关。

未按照以上要求发送相关材料的学生，学校将不会安排接机，且一切后果由学生自行承担！

In order to further improve the efficiency of registration and ensure the orderly enrollment of students, according to the relevant policy requirements of our school, the following notice is hereby made:

From now on, all students are required to pay the first year's tuition and fees before entering the country, and send the pick-up service assistance form, air ticket and tuition and miscellaneous payment voucher to the corresponding email address of the International Department of the school at least 5 working days before departure.

The pick-up time is 8:00-21:00 on weekdays, students should avoid weekends and Malaysia statutory holidays when purchasing air tickets, and students must be assisted by the teachers of the International Department of the school to clear customs for the first time, and it is forbidden to leave customs without permission.

Students who fail to send relevant materials in accordance with the above requirements will not be picked up by the school, and all consequences will be borne by the students!



马来西亚英迪国际大学
INTI International University, Malaysia

2024年9月9日
September 9, 2024

